
 
 

Protokoll styremøte i Suldal IL 
 

Onsdag 21. juni 2023 kl 20:00-22:30 (møte nr 2 2023/2024) 
Personalrommet  Vinjar skule 

 
 
Saksliste: 
  
Sak 13/23-24 Godkjenning av innkalling og saksliste 

- Endring av rekkefølgja på sakene 
 
Sak 14/23-24 Godkjenning av protokoll frå sist styremøte  

- Godkjent 
 

Sak 15/23-24 Orientering angånde prosjekt Prestavikjo v/ Jon Bråtveit 
- Budsjett på 10,7 mill – der 4, 1 million skal dekkast av Suldal IL. Her er det kome 

inn 2,1 million frå diverse søknadar og kommunen går inn med støtte om lag lik 
momskompensasjonen (2,0 millionar) og sin tredjedel i høve 
spelemiddelsøknadane. 

- Dei 2,1 millionane skal brukast på anlegg med grunnarbeid, som er godkjent, i 
prioritert rekkefølgje: 

o Tribune 
o Pumptrack 
o 3`er banar 

Håpar desse anlegga blir fullførte haust 2023. 
- Det blir arbeida med korleis ein best mogleg får transportert massar til 

grunnarbeidet. Det er estimert at det er behov for tilførsel av omlag 2800 tonn 
eksterne massar til heile prosjektet. 

- 10 spelemiddelsøknadar ligg inne. Den som ikkje er godkjent er rulleskiløypa, 
universell utforming, balansepark og freesbeegolf. Dette grunna frist for søknad 
gjekk ut før alle anlegga var ferdig planlagde, og at det ikkje er plass til full 
rulleskitrasè slik anlegget er tenkt i dag. På rulleskianlegget vart det også søkt om 
all asfaltering og grunnarbeid. Grunna at denne søknaden ikkje gjekk gjennom er 
det ein del pengar som ligg på vent. Kan søkast igjen 15. januar med 
behandlingsfrist i mai.  

o Blir søkt om asfaltert tursti 
o Grunnarbeid til dei ulike anlegga skal ligga under dei aktuelle prosjekta 

- Har med dette eit halvt år på å planlegge endå betre det som skal gjennomførast 
vidare i prosjektet. Mellom anna kan ein ta stilling til evnt nye master til lys. 

- Budsjett – nokre anlegg går ned i pris og andre går opp. Desse kan justerast heilt 
til spelemiddela blir utbeltalt. Målet må likevel vera at totalbudsjettet til slutt 
fortsatt er 10,7 million. 

- Håpar at neste byggetrinn er klart til haust 2024 og at det kan ferdigstillast vår 
2025. 

- Evnt overskot etter momskompensasjon går til vedlikehald som kostar pengar. 
Pensjonistar har meldt interesse for å ha eit jamnleg tilsyn og gjer forefallande 
arbeid. Etter 10 år kan det søkast om midlar til vedlikehald. 

- Styret er positive til prioriteringa til prosjektet, men stiller nokre krav til kva som 
må vera klarlagt før oppstart: 

o Kvalitetssikring av mengd av massar – uttak til deponi og tilførsel av 
eksterne massar 



 
 

o Undersøking av pris på båt for levering av massar vs lastebil, og ein plan 
for tranport må vera klar før igongsetting. Mellomlagring av massar hjå 
Statkraft ved heliport.  

 
Sak 16/23-24 Orientering og saker frå leiar v/ Helen Moen Gjuvsland 

▪ Kommunekontakt – Gullinghuset og handheving av avtalen.  

• Suldal IL har forslag til det som må inn i ny avtale. 

• Helen drøftar dette med Aud Marit Hauge, kultursjef. 
▪ Søke straumstøtte for 2 kv. 

• Helen følgjer med på fristen og søker når den ligg ute. 
 

Sak 17/23-24 Orientering kasserar v/ Astrid Steinbru 
- Medlemskontigenter  

o Kasserar og leiar ryddar i listene og lagar system for at folk får 
informasjon om at dei er ansvarlege for å sjekka at personopplysningane 
er korrekt. 

o Bør få inn rutinar på oppfølgjing av at medlemslister og aktive 
medlemmer stemmer overeins. Dette kan sjekkast vår og haust. 

- Tripletex 
o Nytt rekneskapsprogram. 
o Fungerer fint – praktisk å ha det digitalt. 
o Rekneskapet er til ei kvar tid ajour. 
o Viktig at kasserar får beskjed om evnt inntekter frå t.d. dugnad/stønad. E-

post til kasserar er: kasserar@suldalil.no Informasjon gjer det enklare å 
ha oversikt over kva som kjem inn. 

- Det er skilnad på sponsorinntekter og støtte frå ulike aktørar. Viktig å vera obs på 
formuleringa i nye og eksisterande avtalar. 

- Attesteringsrutine  
o Astrid har laga forslag til attesteringsrutine. Dette er noko alle idrettslag 

må ha med tanke på sikkerhet og kontinuitet med tanke på utskifting av 
folk i styret. 

o Rutina er vedtatt på styremøte og blir lagra i dokumentarkivet i Tripletex. 
 
Sak 18/23-24  Ymse 

▪ Gaming rom 

• Idrettslaget er postitv til eit samarbeid. 

• Tom stiller som kontakt i møte med skulen. 

• Helen kan vera behjelpeleg med søknad dersom aktuelt. 
▪ Spond – aldersbegrensing 

• Har drøfta, og tek ei avgjering på neste møte. 
▪ Ansvarleg politiattestar –  Tom Gardsteig 

• Trenarane på fotball og ski har fått melding om å registrere seg som 
trenar i MinIdrett sjølv. Det er ein del som ikkje har gjort det, og Tom 
sender ei påminning til gruppeleiarane. Når det er gjort, kan Tom 
legge inn politiattest når den er framvist. 
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